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относно проблема с електронните рецепти

Според председателя на Националната аптечна камара Антон Вълев нормална практика в цял свят е лекарят да

поставя диагноза и да определя лечението.

„Въвеждането на електронни рецепти подобрява достъпа на пациента до лечение. Електронизацията ще даде

възможност да имаме истински статистически данни за потреблението и наличието на лекарствата. Онлайн

приложението има възможност да работи и офлайн. При първа свързаност с интернет, рецептата се предава

автоматично”, поясни Вълев. Той добави, че решението на проблема е мениджърско и трябва да бъде

постигнато на национално ниво. Според него е трябвало, преди да се въведе системата, да се разгледат

евентуалните пречки, които биха я опорочили. „Маниерът на работа на лекарите не е възпроизведен в

електронното приложение и това създава естествена съпротива”, добави Вълев.

Цялото интервю можете да видите ТУК:
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